
 

 

 

分行恢復營業通知 
 

茲 通知澳門商業銀行全線分行現已恢復營業，而本行在各區的自

動櫃員機亦大部份恢復正常運作。唯位於提督馬路分行、司打口分

行、沙梨頭分行及營地街分行之自動櫃員機因受颱風嚴重損毀，現

仍需暫停服務。本行將繼續全力進行維修，務求儘快回復全線自動

櫃員機運作。 
 

客戶如有任何疑問或需協助，請隨時致電本行電話 87968888 或向

各分行查詢。 

 

如上述之情況引致任何客戶不便之處，懇請見諒。 

 

澳門商業銀行 �謹啟 

2017 年 9 月 6 日 
 

 
Notice of resume of branch services 

 
Please be informed that all BCM branches have resumed services. Meanwhile, most 
of the ATMs are under normal operations except for the ones located at Lacerda 
Branch, Ponte e Horta Branch, Patane Branch and Mercadores Branch which are still 
under maintenance due to the severe typhoon damages. 
 
We are working our full efforts to repair and hoping to resume all ATM services as 
soon as possible. 
 
For assistance, please feel free to call the bank at 8796 8888 or approach any BCM 
branches.  
 
We apologize for any inconvenience caused.  
 
Banco Comercial de Macau 
6 September 2017 


